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با شكس�ت بزرگان س�احلي دنيا، در 
جام بين قاره اي قهرمان ش�ديد، يك 
افتخار ب�زرگ، مي خواهي�م خودت 

شروع كني!
بعد از مسابقات جام جهاني فوتبال ساحلي، مسابقات 
بين قاره اي از معتبرترين مسابقات فوتبال ساحلي دنيا 
است. همه تيم هاي بزرگ دنيا به امارات آمده بودند. 
گروه واقعا سختي هم داشتيم. روسيه قهرمان جهان، 
برزيل كه پرافتخارترين تيم ساحلي دنياست. وقتي 
قرعه كشي اعلام شد همه بازيكنان خنديديم و گفتيم 
خدايا سخت تر از اين نمي شد. همه تيم هاي خوب در 
گروه ما بودند. با وجود اين گروه سخت اوكتاويو به ما 
گفت اين بهترين قرعه براي شماس��ت و بايد آماده 
رقابت با تيم هايي شويد كه در خارج از مسابقات كمتر 
مي توانيد با آنها بازي كنيد. حالا اين مسابقات محلي 

شده كه شما خودتان را نشان دهيد. 
و صحبت هاي اوكتاويو شما را مصمم تر 

كرد؟
قطعا، او واقعا مربي بزرگي است. پنج قهرماني با برزيل 

در جهان، او ايتاليا را قهرم��ان جهان كرده و حضور 
چنين مربي بزرگي يك فرصت ب��زرگ براي ما بود. 
در دو سال گذش��ته با اوكتاويو به افتخارات زيادي 
رس��يده ايم و او همان روزهاي اول اعتقاد داشت كه 
بازيكنان ساحلي ايران توانايي قرار گرفتن در جمع 
برترين هاي دني��ا را دارند، فقط عن��وان مي كرد كه 
تجربه را كم داريد. منكر توانايي هاي مربيان ايراني 
نيستم اما تجربه مربيان بزرگي مانند اوكتاويو به ما كم 
بزرگي كرد و او سهم بزرگي در اين موفقيت داشت. 

حالا با اي�ن مرب�ي برزيل�ي بالاتر از 
تيم هاي قدرتمند جهان ايستاده ايد و 

بايد سهم او را بيشتر از بقيه دانست.
بله، كارنامه فوتبال س��احلي با اوكتاويو را ببينيد، 
پنج قهرماني در دو س��ال، او به ما مي گفت برزيل 
و روسيه تيم هاي قدرتمندي هستند اما شما بهتر 
از آنها هستيد و اين مسابقات بهترين جايي است 
كه ثابت كنيد بهترين تيم دنيا هستيد. آن قدر او 
در اين مدت از نظر روحي و رواني روي بچه ها كار 
مي كرد كه در فكر و ذهنمان به اين باور رسيديم 

كه مي توانيم اين تيم ها را شكست دهيم. در همه 
تمرينات با تماشاي فيلم بازي هاي روسيه و برزيل، 
تاكتيك آنها براي ما آناليز مي شد و تمرين تيم بر 
اساس نقاط ضعف و قوت اين تيم ها برگزار مي شد. 
و اين تمرينات باعث شد تا  خودباوري 
شما در امارات به نتيجه برسد و بر بام 

فوتبال ساحلي دنيا بايستيد.
 قطعا، در بازي هاي جام بين قاره اي هر بازي براي ما 
حكم فينال را داشت و اوكتاويو تأكيد كرده بود با اين 
فكر وارد بازي شويد كه اگر ببازيد حذف مي شويد. 
به همين خاطر در هر بازي تنها به دنبال برد بوديم. 
همه اينها در كنار تلاش بازيكنان باعث شد تا بتوانيم 
قهرمان جام بين قاره اي شويم و روسيه كه قهرمان 
جهان بود را دو بار در اين رقابت ها شكست بدهيم. 

البته اماراتي ها و مس�ئولان برگزاري 
مس�ابقات هر كاري كردند كه ش�ما 
قهرمان نشويد، از قرار گرفتن تان در 
يك گروه سخت تا ناداوري هاي زيادي 

كه در حق ايران شد. 

در جام ملت هاي آسيا هم نمي خواستند ما قهرمان 
شويم. وقتي آنجا قهرمان شديم خواستند در جام 
بين قاره اي جبران كنند و ما را در يك گروه سخت 
انداختند. وقتي هم ديدن��د كه يكي يكي تيم هاي 
بزرگ را شكست مي دهيم در بازي با ايتاليا با كمك 
داور خواستند ما را حذف كنند. به همين خاطر به 
دلايل كاملاً خنده دار چند بازيكن ما را اخراج كردند. 
مثلاً من به خاطر اينكه بعد از گل به ايتاليا دست زدم 
از روي نيمكت مرا اخراج كرد. اين كارها را كردند در 
بازي نيمه نهايي با امارات با تمام توان نتوانيم بازي 
كنيم اما آنجا هم بچه ها واقعا با غيرت و تلاش ايراني 

نگذاشتند نقشه شان عملي شود. 
درباره فينال صحبت كن، دومين بازي 
با روسيه، قهرمان جهان كه باز هم اين 
تيم را شكست داديد و قهرمان شديد.

وقتي وارد ورزشگاه شديم تماشاگران ايراني جوي 
درست كرده بودند كه بي س��ابقه بود و روحيه ما را 
صدبرابر كرد. همان جا با خودمان عهد كرديم كه 
شرمنده اين تشويق ها نشويم. روسيه هم بر خلاف 
بازي اول بي گدار به آب نمي زد و چون مسابقه اول 
را باخته بود، اس��ترس داشت و عقب بازي مي كرد. 
اوكتاويو هم گفته بود كه نگذاريم بازي روس ها شكل 
بگيرد و طوري به آنها بچسبيم كه صداي نفس هاي 
ما را بشنوند و نتوانند صاحب توپ شوند. در نهايت 
هم توانستيم دوباره اين تيم را شكست دهيم و الان 

يكي از قطب هاي فوتبال ساحلي دنيا هستيم. 
در حالي قهرمان شديد كه بي توجهي 
فدراس�يون و صحبت ه�اي عل�ي 
كفاش�يان كه گفته بود پ�ول نداريم 
پاداش بدهيم بدجور مورد انتقاد قرار 
گرفت. ش�ما با مش�كلات زيادي اين 
قهرماني را به دس�ت آورديد و انتظار 
مي رود مسئولان حمايت بيشتري از 

شما بكنند. 
بچه هاي تيم س��احلي به رغم تمام مشكلاتي كه 
دارند به دنبال پاداش نيس��تند كه بخواهند براي 
آن ب��ازي كنند. براي اينكه به اينجا برس��يم هفت 
س��ال س��خت را تجربه كرده ايم. هدف ما هم بالا 
بردن پرچم ايران اس��ت. البته آقاي كفاشيان زنگ 
زد و گفت آن صحبت ها را مطرح كرده كه مسئولان 
وزارت ورزش به خودشان بيايند و پول بدهند. با اين 
حال ما انتظار داريم همان حمايتي كه از ورزشكاران 
رشته هاي ديگر مي شود از ما هم بكنند. بايد نگاه ها 
عوض شود، ما هم مثل بقيه رشته ها تلاش مي كنيم 
تا پرچم ايران بالا برود. حداقل اگر مانند فوتبالي ها 
به ما پاداش نمي دهند مانند واليبال ساير رشته ها 
به ما پاداش بدهند. ما ب��راي قهرماني جام ملت ها 
تنها 9 ميليون تومان پاداش گرفتيم، در حالي كه 
فوتبال چمني يك بازي را بردند و 20 ميليون پاداش 

گرفتند. خون آنها از ما كه رنگي تر نيست. 

هواداران براي كيا سنگ تمام بگذارند
احمدرضا عابدزاده، غايب بزرگ ديدار پرسپوليس – ميلان است. عقاب 
آسيا در شرايطي ايران را به مقصد امريكا ترك كرد كه رويانيان مديرعامل 
سرخپوشان هيچ صحبتي با او نكرده: حدود 10 روز پيش در سالن بدنسازي 
به اتفاق مهدي مهدوي كيا دوس��ت و همبازي خوبم تمرين مي كرديم، 
مهدي درباره بازي ستارگان ميلان و پرسپوليس چيزي به من نگفت. تا آن 
زمان آقاي رويانيان مديرعامل باشگاه پرسپوليس نيز در اين باره موضوعي 
را با من مطرح نكرده بود. دو روز پ��س از تمريني كه با 
مهدوي كيا داشتم بليت پرواز به امريكا را رزرو كردم. اين 
يكي از بازي هاي بزرگ است كه برگزار مي شود منتها با 
اين شرايطي كه به وجود آمده نمي توانم در 
اين بازي كه بازي خداحافظي مهدوي كيا نيز 
است حضور داشته باشم. اما اميدواريم هواداران 
پرس��پوليس و حتي س��اير تيم ها از اين بازي استقبال 
باشكوهي داشته باشند وبه استاديوم آزادي رفته و براي 
مهدوي كيا سنگ تمام بگذارند. هواداران مي توانند از 
اين بازي ويژه لذت ببرند و اميدوارم همه چيز به خوبي 
برگزار شود و در اين ديدار كه بازتاب بين المللي خواهد 

داشت شاهد اتفاقات خوب و مثبت باشيم. 
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قوچان نژاد در جمع ستارگان جام جهاني 
رضا قوچان نژاد در جمع برترين بازيكن ه��اي جام جهاني 2014 قرار 
گرفت. سايت بليچر ريپورت در گزارشي به 32 ستاره جام جهاني 2014 
برزيل اش��اره كرد كه مي توانند با درخشش خود در برزيل تيم هايشان 
را به موفقيت برس��انند: قوچان نژاد 26 س��اله كه در حال حاضر براي 
تيم بلژيكي اس��تاندارد ليژ بازي مي كند، بهترين بازيكن ايران در دور 
انتخابي جام جهاني 2014 برزيل بود و ب��ا زدن پنج گل بهترين گلزن 
ايران در انتخابي جام جهاني 2014 برزيل بود. مجيد بوغرا، س��اموئل 

اتوئو، بوآتنگ، ديديه دروگبا، جان اوبي ميكل، ميل 
يديناك، شين جي كاگاوا، هئونگ مين سون، ونسان 
كمپاني، ادين ژكو، لوكا مودريچ، استيون جرارد، 
فرانك ريبري، مس��وت اوزيل، كونس��تانتينس 

ميتروغلو، آندره آ پيرلو، روبين فان پرس��ي، 
كريستيانو رونالدو، آلكس��اندر كرژاكف، 
آندرس اينيستا، ژردان ش��اكري، برايان 

روئيز، ويلس��ون پالاس��يوس، اوريب پرالتا، ميش��ل 
برادلي، ليونل مسي، نيمار، آرتورو ويدال، رادامل 
فالكائو، جفرسون مونترو و لوئيس سوآرس ديگر 

بازيكنان انتخاب شده اين سايت هستند. 

  چـهـره ها / شيوا نوروزي

بسيج به ترويج اخلاق در ورزش كمك مي كند
قهرمان كاراته جهان معتقد است بسيج مي تواند به گسترش معنويات و اخلاق در ورزش كمك كند. 
امير مهدي زاده درباره كارنامه بسيج در حوزه ورزش گفت: بسيج فعاليت هاي مثبتي داشته است كه 
از جمله مي توان به تيمداري بسيج در رشته هاي مختلف ورزشي اشاره كرد، امري كه باعث شده تا 
خيلي از قهرمانان و ورزشكاران نخبه با نشان بسيج در رقابت هاي داخلي 
شركت كنند. به عنوان مثال در رش��ته كاراته تيم مقاومت كه من هم 
عضو آن بودم يكي از تيم هاي خوب ليگ بود ك��ه به ليگ كاراته رونق 
داده بود. بسيج برآمده از مردم است و ريش��ه مردمي دارد. متأسفانه با 
توجه به بي اخلاقي هايي كه در برخي رشته هاي ورزشي ديده مي شود 
حضور بسيج در اين زمينه مي تواند مسائل اخلاقي و فرهنگي را 
مستحكم تر كند. البته بايد بگويم جو سالم محدود به چند رشته 
ورزشي است. با اين حال اخلاق يكي از هدف هاي اصلي بسيج 
است و كساني كه در اين حوزه هس��تند را افرادي با اخلاق 

تشكيل مي دهند. 

فوتباليست هاي ساحلي براي پول و ماشين نمي جنگند
پيمان حسيني، سنگربان 29 ساله كشورمان كه نقش مهمي در قهرماني ايران در جام بين قاره اي داشت از 
مسئولان خواست تا به اين رشته هم توجه كنند: از تصميم خود پشيمان نيستم خيلي از اين موفقيت هايي 
كه در اين چند سال به دست آوردم ارزشمند بوده. خوشحال هستم كه در خدمت تيم ملي فوتبال ساحلي 

هستم. همه مردم مي دانند چه مشكلاتي داريم. بازيكنان كمتر حمايت 
مي ش��وند، اميدوارم اين موضوع در ادامه برطرف شود. بازيكنان 
فوتبال ساحلي در اوج نياز باز هم مي گويم بي نيازترين بازيكنان 
هس��تند. زيرا براي پول و ماش��ين مدل بالا نمي جنگند براي 
اينكه پرچم ايران به اهتزاز درآيد تلاش مي كنيم. اميدوارم اگر 
مسئولان مي خواهند قدرداني كنند پاداشي در نظر بگيرند كه 
در خور ملي پوشان باشد. يكي از مهمترين مسائل ما اين است 
كه ما چهار بازيكن ملي پوش هستيم كه هنوز سربازي نرفته ايم 
و با اين مشكل روبه رو هستيم. فكر مي كنم مي توانيم با لباس 

تيم ملي اين خدمت را به ايران انجام دهيم. 

روزي كه كميته انضباطي رأي پرونده بازي پرسپوليس – داماش و كسر 
امتياز سرخپوشان را در كمتر از24 س��اعت اعلام كرد، دايي و رويانيان 
گفتند كه  اي كاش به همه پرونده ها به اين سرعت رسيدگي مي شد. آن 
زمان البته مديرعامل و سرمربي پرسپوليس مورد انتقاد قرار گرفتند كه 
چون رأي عليه سرخپوشان بوده، آنها اين گونه صحبت مي كنند، خصوصاً 
كه در اين رأي، خبري از محروميت و جريمه براي داماشي ها كه 90 دقيقه 
عليه ميزبان فحاشي كرده بودند، نبود و همين مسئله باعث متهم شدن 
دايي و رويانيان شد. اما حالا، بعد از گذشت هفته ها از پرونده پرسپوليس 
و قهرماني، زماني كه رئيس كميته انضباطي مي گويد 10 آذر اولين جلسه 
رسيدگي به اين پرونده است، ياد حرف هاي رويانيان و دايي مي افتيم كه 

گفته بودند  اي كاش به همه پرونده ها با اين سرعت رسيدگي مي شد. 
البته يك توجيه مي توان براي اين مسئله آورد. اينكه پرونده فوق پيچيده تر 
از آن است كه بتوان به اين زودي ها آن را بست و مختومه اعلام كرد. اما اين 
توجيه زماني رد مي شود كه به ياد حرف هاي آيت الهي مي افتيم. اينكه 
قرار بود قبل از تاسوعا و عاشورا حكم اين پرونده اعلام شود و نايب رئيس 
فدراسيون سپس اعلام كرد در اولين ش��نبه بعد از تاسوعا و عاشورا اين 
حكم اعلام مي شود. حكمي كه البته از صحبت هاي آيت الهي مي شد آن 

را حدس زد؛ تبرئه قهرماني و محكوم شدن دايي. 
اما اكنون چيزي ح��دود دو هفته از آن زمان مي گ��ذارد ولي هنوز هيچ 
حكمي كه صادر نشده هيچ، حرف هاي تازه اي هم مي شنويم كه نشان از 
تغيير مسير كلي پرونده دارد. در حالي كه همه آماده صدور حكم در اين 
امروز و فردا كردن هاي مسئولان بودند، رئيس كميته انضباطي دوشنبه 
اعلام كرد كه اين پرونده 27 آبان به كميته انضباطي ارجاع داده شده كه 
اولين جلسه رسيدگي به آن 10 آذر است و از دايي و رويانيان خواست تا 

مداركشان را ارائه كنند. 
دايي در واكنش به اين مسئله مي گويد اميدوارم ماجرا ماستمالي نشود: 
»پس از آن همه جلس��ه و حرف و حديث قرار است دهم آذر در اين باره 
اولين جلسه برگزار شود، من آرزو مي كنم به خاطر اينكه پاي بعضي ها 

وسط كشيده نشود، اين پرونده را ماستمالي نكرده و به سادگي از آن عبور 
نكنند، مردم بايد بدانند چه اتفاقاتي افتاده، البته فكر مي كنم با مباحثي 
كه طي اين مدت مطرح شده مردم خودشان خيلي چيزها دستگيرشان 
شده. طي اين مدت گفتني ها گفته ش��ده هم از طرف من و هم از طرف 
خيلي هاي ديگر اما جالب اينجاست همه آنهايي كه حرف زده اند محروم 
شده اند و با اين كارشان ديگر كسي درباره تخلفات حرفي نمي زند چون 
با اين محروم كردن ها همه را ترس��اندند و ديگر كسي حرف از تخلف و 
ناپاكي نمي زند چون همه مي دانند حرفي بزنند محروم مي شوند و بعد هم 
مي گويند مدركت كو؟ چطور مي شود كه وقتي قهرماني عنوان مي كند 
خيلي ها بايد با من بروند مواضع برخي آقاي��ان تغيير مي كند. خيلي از 
تصميمات و مواضع آقاياني كه مس��ئوليت دارند به ن��اگاه 180 درجه 
چرخيده و مباحثي مطرح مي كنند كه معلوم است از همين حرف هاي 
داور ناشي مي شود. براي كسر امتياز از پرسپوليس و محروميت من چند 
ساعت پس از بازي تصميم گيري مي ش��ود اما براي اين مسائل پس از 
هفته ها و ماه ها مي خواهند تازه اولين جلسه را برگزار كنند. اينها همه اش 

ابهام است و سؤال. «
سرمربي سرخپوش��ان باز هم تأكيد مي كند كه رأي اين پرونده بعد از 
مصاحبه قهرماني دستخوش تغييرات شده اس��ت: » هر حرفي هم كه 
مي زنيم مي گويند مدرك بياور، مدرك ما همان حرف هاي ضد و نقيض 
در برنامه هاي تلويزيوني و همان بازي هايي است كه دنيايي حرف و حديث 
پشت آن خوابيده، مثل بازي راه آهن و مس در كرمان، بازي سپاهان و 
پرسپوليس در جام حذفي، بازي فصل گذشته استقلال و پرسپوليس و 
بازي هاي ديگر. آقايان از من خواستند براي تيم فوتسال پرسپوليس در 
مشهد نامه گرفته و به آنها ارائه كنم، من راضي نشدم و اين كار را نكردم، 
مگر مي شود يك داور بيايد و از سرمربي يك تيم ليگ برتري بخواهد براي 
تشكيل تيم فوتسال پرسپوليس به من كمك كن و اين نامه يا مدرك را 
فراهم كن، همه اين مسائل در برنامه هاي تلويزيوني مطرح شده، همه چيز 
مشخص است. اما نمي دانم چرا تصميم مي گيرند و بعد تصميمات با يك 

مصاحبه عوض مي شود!«
برخلاف گفته مس��ئولان قبلي و روندي كه گفته مي ش��د طي ش��ده، 
حسن زاده مدعي است واقعيت با آنچه در خصوص اين پرونده منعكس 
شده، فاصله دارد: » با توجه به اينكه اين پرونده جنبه عمومي دارد، بايد 
توجه ويژه اي به آن داش��ت. به رغم تحقيقات قابل توجهي كه در پرونده 
صورت گرفته، متأس��فانه تحقيقات قضايي لازم در اين پرونده به عمل 
نيامده و پرونده با هياهو و حواشي پيراموني كه از آن منعكس شده، خيلي 
فاصله دارد كه جا داشت در تحقيقات اوليه همه اخبار مربوط به اين موضوع 
رصد شود و دلايل و مدارك مربوط به اخبار جمع آوري و پيگيري شود. «

محمود سالاركيا، رئيس كميته انضباطي باشگاه پرسپوليس هم با توجه 
به درخواست حسن زاده از اين باشگاه براي ارائه مدرك، از ارائه مدارك 
بعد از بازي با ميلان خبر داد: »اسناد و اطلاعات خود را در اين زمينه بعد 
از بازي با ميلان به كميته انضباطي ارائه خواهيم داد. در اين پرونده دلايل 
خودمان را داريم اما نمي توانيم پيش بيني كنيم كه رأي كميته انضباطي 

چه خواهد بود. در مجموع تصميم نهايي با كميته انضباطي است. «

همه  كاري كردند تا قهرمان نشويم!
گفت و گوي »جوان« با فريد بلوك باشي، ستاره تيم ملي فوتبال ساحلي كه شاگرد نانوايي بود

وقتي تب موضوعي در جامعه بالا مي گيرد طبيعي است كه نگاه ها هر چند 
مقطعي و زود گذر متوجه آن موضوع و پديده مي شود. رو يداد هاي ورزشي 

نيز از اين قاعده مستثني نيستند. 
به وضوح مي توان ديد كه به جز فوتبال مابقي رش��ته ها تنها در روز ها و 
مقاطعي مورد توجه قرار مي گيرند كه پيروز باشند و كسب مدال كنند. 
موجي راه مي افتد كه بيا و ببين، اما خيلي زود تر از آنچه كه تصورش را 
كنيد همه چيز فراموش مي ش��ود و قهرمانان و مربيان و تيم هاي موفق 
دوباره به كنار مي روند. اصلًا انگار كه اتفاقي نيفتاده باش��د دوباره همه 
نگاه ها به فوتبال ختم مي شود، بسياري از اين قهرمانان حتي در طول روز 
كنار ما هستند، در اتوبوس، تاكسي، مراكز خريد، ادارات دولتي و... اما آنها 

را نمي شناسيم تا اينكه دوباره بروند و افتخار آفريني كنند. 
اين را گفتيم تا به تيمي برس��يم كه ايران را براي اولين بار در يك رشته 
تيمي بالا تر از قهرمانان تمام قاره ها و دنيا قرار داد. تيم ملي فوتبال ساحلي، 
تيمي كه با هدايت و مديريت درست موفق شد نامداران اين رشته را يكي 
پس از ديگري از پيش رو بر دارد، مقابل ناداوري و ناجوانمردي اماراتي ها 
بايستد و در نهايت قهرمان شود، بي ترديد هيچ كدام از اهالي فدراسيون 
فوتبال تا قبل از ش��نبه ش��ب پيش محلي از اعراب براي اين رش��ته و 
كميته اش قائل نبودند و شايد فقط براي خالي نبودن عريضه نام آن را در 
فهرست رشته هاي فدراسيون گنجانده بودند ولي خب امروز اتفاقي افتاده 
كه همه خود را سر دمدار اين رشته مي دانند. از اين هم بگذريم، چون نهايتاً 
سر نوشتي كه تيم ملي فوتبال ساحلي پيدا مي كند چيزي شبيه فوتسال 

است كه خود مان از اوج به زير كشيديم! 
اما آنچه باعث شد تا اين چند خط را به تحرير در آوريم صحبت هاي پيمان 
حسيني، در وازه بان خوب و شايسته كشور مان در اين تيم بود، صحبت هايي 
كه كافي است تا اندكي مسئولان را از خواب غفلت بيدار كند و اندكي به اين 

ستاره هاي افتخار آفرين و بي ادعا بيشتر توجه كنند. 
حس��يني در صحبت هايش آورده بود ملي پوشان س��احلي به رغم نياز 
بي نيازند و اشاره كرده بود نيازي به در يافت هاي ميلياردي و ماشين هاي 
آنچناني ندارند. اينها را گفته بود و در نهايت يك در خواس��ت س��اده از 
مسئولان داشت و آن اينكه مش��كل خدمت سر بازي خودش و چند تن 

ديگر از بازيكنان تيم را حل كنند. 
سال هاست كه مي ش��نويم طرحي به نام س��ر باز قهرمان اجرا مي شود، 
اما گويا نامي از رشته فوتبال س��احلي در بين اسامي اعلام شده به اداره 
وظيفه عمومي مشاهده نمي شود، س��ؤال اين است كه اگر قهرماني در 
جمع قهرمانان قاره ها، قهرماني تلقي نمي شود پس به زعم آقايان قهرمان 
كيست؟ و قهرماني چيس��ت؟ آيا نبايد زحمت اين ستاره هاي گمنام و 
بي ادعا را به نحوي جبران كرد؟ از پاداش در خور و شايس��ته كه خبري 
نيست حد اقل جناب كفاشيان و معاونانش آستين بالا بزنند و اين مشكل 
بازيكنان تيم ملي ساحلي را حل كنند تا به نوعي از زحمات آنها، تشكر 
شده باشد، حتي مي توان براي آنها شغل هايي در نظر گرفت كه دغدغه 

كمتري بابت معاش و گذران زندگي داشته باشند. 
خيلي زود تر از آنچه كه تصورش را بكنيد قهرماني تيم ملي فوتبال ساحلي 
و غلبه بر برزيل، روسيه و ايتاليا فراموش مي شود. اينها را گفتيم تا آقايان 
مسئول قبل از از ياد بردن اين افتخار آفريني بزرگ قسمتي كوچك از 

مشكلات اين قهرمانان را حل و فصل كنند. 

بازگشت به عقب پرونده پرسپوليس –قهرماني  
دايي: اميدوارم ماستمالي نكنند

تا ياد تان نرفته كاري كنيد!

فريدون حسن  دنيا حيدري

نكونام: لياقت ما بيشتر از اين بود
برترين هاي فوتبال آسيا در 2013 روز گذشته طي مراسمي كه در هتل 
مندرين كوالالامپور برگزار شد، توسط كنفدراسيون فوتبال آسيا معرفي 
شدند كه در اين ميان سهم فوتبال ايران در دريافت عناوين برترين »هيچ« 
بود. نكونام، كاپيتان تيم ملي كش��ورمان كه يك��ي از نامزدهاي دريافت 
عنوان بهترين بازيكن سال آس��يا بود، در خصوص انتخاب  نشدن ايران 
گفت: »به نظرم اين جايزه حق من بود و بايد به من مي دادند. اما متأسفانه 
اين اتفاق نيفتاد. باي��د قوي تر از اين عمل كنيم. باي��د كارهايي را انجام 
دهيم كه همه كشورها مي كنند. وگرنه همين طور بدون جايزه مي آييم و 
مي رويم. اميدوارم در سال هاي بعد وضعيت بهتري باشد. متأسفم كه ايران 
هيچ جايزه اي نگرفت. كشور ما لياقتش بيش��تر از اين بود. در اين زمينه 
فدراسيون مقصر نيست. ما بايد در AFC كرسي هايي داشته باشيم كه 
در اين زمينه ياري مان كنند. ببينيد چين نه به جام جهاني صعود كرده، نه 

صعودش به جام ملت هاي آسيا قطعي شده اما همه جايزه ها را گرفت.«
-----------------------------------------------------
عراقي رئيس هيئت پهلواني نيروهاي مسلح شد

طي حكمي از سوي سرلشكر فيروز آبادي، سردار عراقي كه پيش از اين 
رياست هيئت پهلواني و زورخانه اي سپاه را برعهده داشت به عنوان رئيس 

هيئت پهلواني و زورخانه اي نيروهاي مسلح منصوب شد. 
-----------------------------------------------------
برگزاري مسابقات زورخانه اي و پينگ پنگ بسيج 
پانزدهمين دوره مسابقات پهلواني و زورخانه اي و پينگ پنگ قهرماني 
كشور بسيج از امروز به مدت سه روز به ميزباني سپاه بيت المقدس استان 
كردستان آغاز مي شود. در اين مس��ابقات كه به مناسبت هفته بسيج و 
گراميداشت ياد شهيدان حاج مطلب احمديان و منصور مخدومي برگزار 

مي شود 450 ورزشكار بسيجي از 27 استان حضور دارند. 
-----------------------------------------------------
برگزاري جام و اهداي جايزه »پرويز دهداري« 

در مراسم بزرگداشت پرويز دهداري پيشنهاد شد در پايان هر فصل ليگ 
برتر جايزه اي به نام و احترام اين معلم اخلاق فوتبال ايران به بااخلاق ترين 
بازيكن داده شود. اين نشست با طرح پيشنهاد نامگذاري يك ورزشگاه به 
نام مرحوم دهداري، يا نامگذاري يك هفته از ليگ برتر به نام اين ورزشكار 

با اخلاق به پايان رسيد.

سعيد احمديان 
  گزارش يك

هفته پنجم مرحله گروهي ليگ قهرمانان اروپا 
امشب با برگزاري هشت بازي به پايان مي رسد. 
در اولين بازي ش�اختار دونتس�ك در اوكراين 
پذيراي رئال سوسيداد است. تيم اسپانيايي تنها 
روي كاغذ شانس قرار گرفتن در رده دوم جدول 
را دارد. شاختار كه در بازي رفت در اسپانيا موفق 
ش�د با دو گل سوس�يداد را شكس�ت دهد كار 
سختي در خانه ندارد. منچستر با بايرن لوركوزن 
بازي مي كن�د و در ص�ورت پي�روزي همچنان 
صدرنشين گروه A باقي مي ماند. در حال حاضر 
منچستر يونايتد با هشت امتياز صدرنشين است 

و باير لوركوزن در رده دوم قرار گرفته است. 
در گروه B رئال مادريد كه خيالش بابت صعود از اين 
گروه به مرحله بعد راحت است، در خانه به ديدار 
گالاتاسراي تركيه مي رود. البته نكته مهم اين ديدار 
غايب بودن رونالدو است. كريستيانو رونالدو كه در 
بازي برابر آلمريا دچار مصدوميت شد در بازي برابر 

گالاتاسراي حضور نخواهد داشت. 
پزشكان باش��گاه رئال مادريد با تأييد مصدوميت 
كريستيانو رونالدو اعلام كردند بهتر است رونالدو 
در بازي برابر گالاتاس��راي حضور نداشته باشد اما 
مي تواند رئال را در هفته  پانزدهم ليگا برابر وايادوليد 
همراهي كند. اين پنجمين بار است كه كريستيانو 
رونالدو از زماني كه به رئال مادريد پيوسته است، 

نمي تواند در يك بازي در لي��گ قهرمانان اروپا به 
ميدان برود. به نظر مي رسد آنچلوتي در بازي برابر 
گالاتاسراي از »خسه« بازيكن جوان خود به جاي 
رونالدو استفاده كند. رئال مادريد در بازي رفت در 
تركيه موفق شد با نتيجه پر گل 6 بر يك گالاتاسراي 
را شكست دهد. در آن ديدار كريستيانو رونالدو براي 
رئال هت تريك كرد. گالاتاسراي براي صعود از اين 
گروه بايد حداقل به يك تساوي در اين ديدار دست 

يابد. در ديگر بازي اين گروه تيم يوونتوس هم كه 
اوضاع خوبي ندارد در حالي در خانه برابر كپنهاگن 

قرار خواهد گرفت كه مجبور است بازي را ببرد.
پاري سن ژرمن در يكي از آسان ترين گروه هاي ليگ 
قهرمانان اروپا در حالي برابر المپياكوس به ميدان 
مي رود كه صعودش به مرحله بعد قطعي شده است. 
آنها در چهار بازي خود در ليگ قهرمانان اروپا به 10 
امتياز دست يافته و در صورتي كه يك تساوي در 

بازي برابر تيم يوناني به دست آورند، صدرنشيني 
خود در ليگ قهرمانان اروپا قطعي خواهند كرد. 

در ديگر بازي هم اندرلشت با بنفيكا ديدار مي كند. 
بنفيكا كه شانس زيادي براي صعود از اين گروه به 
مرحله بعد ندارد، در خانه از تيم بلژيكي پذيرايي 
خواهد كرد ك��ه در بازي رفت با دو گل شكس��ت 

خورد. آنها اكنون در رده سوم جدول قرار دارد. 
اما در آخرين گروه يعني گروه D منچستر سيتي 
برابر ويكتوريا بل��ژن قرار مي گيرد آنه��ا در بازي 
رفت خود ب��ا 3 گل ويكتوريا پلژن و با ش��ش گل 
تاتنهام را از پي��ش رو برداش��تند. ويكتوريا پلژن 
همراه مارسي دو تيمي هستند كه در رقابت هاي 
اين فصل ليگ قهرمانان اروپا تاكنون به امتيازي 

دست پيدا نكرده اند. 
بايرن مدافع عنوان قهرماني ليگ قهرمانان اروپا كه 
در تمام چهار بازي قبلي خود به پيروزي رس��يده 
است براي قطعي كردن صدرنشيني خود در اين 
گروه بايد زسكا را از پيش رو بردارد. آنها اين هفته در 
بوندسليگا در حساس ترين ديدار فصل موفق شدند 
بورورسيا دورتموند را در ايدونا پارك شكست دهند 
تا با روحيه بس��يار خوب به مصاف زسكا در ليگ 
قهرمانان اروپا بروند. تنها مشكل بايرن در اين بازي 
فقط سرماي شديد روسيه است كه حتي قرار است 

اين بازي را كمي زودتر برگزار كنند. 

رئال آماده صعود، كار سخت يوونتوس 
هفته پنجم دور گروهي ليگ قهرمانان اروپا وحيد صابري

    فوتبال اروپا

تا يك سال پيش در يك نانوايي در بندر انزلي كار مي كرد، كه آن هم حالا 
تعطيل شده و او يك سال است بيكار است اما نگذاشته تا اين مشكلات 
و بي توجهي ها، او را دل زده كند و ورزش را كنار بگذارد. به قول حسيني 
دروازه بانشان كسي در تيم ما براي پول و ماشين نمي جنگد و همه براي 
بالا بردن پرچم ايران بازي مي كنند. صحبت از فريد بلوك باشي است، 
يكي از ستاره هاي تيم ملي فوتبال ساحلي ايران، تيمي كه با بازيكنان 
بي ادعايي مانند بلوك باش�ي چند روز پيش بزرگتري�ن افتخار تاريخ 

فوتبال ايران را رقم زدند و در امارات قهرمان جام بين قاره اي شدند، آن 
هم با شكست قدرت هاي بزرگ فوتبال ساحلي دنيا. آنها حالا ستاره هاي 
ورزش ايران هستند، س�تاره هايي كه نه پول هاي ميلياردي گرفته اند 
و نه ماش�ين هاي آنچناني دارند و نه حاش�يه اي اما در مقابل دست به 
كار بزرگي زده اند و با كمترين هزينه اي كه براي آنها شده توانسته اند 
پرچم ايران را بر بام فوتبال س�احلي دنيا نصب كنند. بلوك باش�ي در 
گفت و گو با »ج�وان« درباره اي�ن افتخار بزرگ صحبت كرده اس�ت. 


